
Met	 ingang	 van	 1	 juli	 is	 Chantal	 Saes	 de	 nieuwe
consulent	 van	KBO	Limburg.	Chantal	 is	 32	 jaar	 en
volgde	 o.a.	 de	 opleidingen	 Sociaal	 Pedagogisch
Werker,	 Toegepaste	 Gerontologie	 en
Seniorencoach.	 Ze	 was	 eerder	 werkzaam	 bij	 Land
van	 Horne	 en	 Burgerkracht.	 Sinds	 2016	 is	 ze
zelfstandig	 ondernemer.	 Haar	 bedrijf	 heet	 ‘Leven
met	 een	 glimlach’.	 Ze	 geeft	 lezingen	 over	 de
ouderenzorg,	 leefplezier	 en	 omdenken.	 Daarnaast
coacht	 ze	 mantelzorgers.	 Zelf	 was	 ze	 ook
mantelzorger	 voor	 haar	 opa	 met	 dementie.	 Chantal	 is	 initiatiefnemer	 en
kartrekker	 van	 Hofje	 het	 Genietschap	 in	 de	 gemeente	 Weert,	 een
woongemeenschap	voor	50-plussers.	In	haar	motivatiebrief	schrijft	ze	o.a.:	‘Ik
wil	graag	dat	alle	ouderen	gezond,	maar	vooral	gelukkig	oud	kunnen	worden.
Verbinding	 creëren	 vind	 ik	 belangrijk,	 de	 ouderen	 echt	 zien	 en	 talenten,
kennis	 en	 ervaring	 zoveel	 mogelijk	 benutten.	 Ik	 bouw	 graag	 samen	 met
anderen	 aan	 een	 mooie	 omgeving	 voor	 ouderen.	 Een	 omgeving	 waarin	 zij
vooral	gelukkig	oud	kunnen	worden.’
Een	mooi	vertrekpunt	voor	haar	werk	als	consulent	bij	KBO	Limburg!

Op	 3	 juni	 ging	 de	 Campagne	 'Limburg	 zet	 je
fietshelm	 op!’	 van	 start.	 Doel:	 zoveel	 mogelijk
mensen,	 en	 zeker	 senioren,	 	 bewegen	 een
fietshelm	 te	 kopen.	 Vanaf	 3	 juni	 konden
Limburgers	 van	 55	 jaar	 of	 ouder	 met	 25	 euro
korting	 een	 fietshelm	 aanschaffen	 bij
aangesloten	 fietswinkels.	 Er	 was	 budget	 voor
1750	 helmen.	 Binnen	 een	 paar	 dagen	waren	 de
vouchers	 al	 vergeven.	 We	 hebben	 daarover
contact	 gehad	 met	 de	 provincie	 en	 er	 wordt
gekeken	of	de	actie	een	vervolg	kan	krijgen.	Op
11	juli	neemt	het	nieuwe	college	van	GS	daar	een
besluit	over.	Wordt	-	hopelijk	-	vervolgd!

Onlangs	ontvingen	we	bericht	van	Unie	KBO
dat	 het	 oude	 en	 het	 huidige	 beeldmerk
beschermd	 zijn	 en	 zonder	 toestemming	 niet
door	derden	mogen	worden	gebruikt.	Dat	gold
aanvankelijk	niet	voor	 	KBO-afdelingen,	maar
daar	 is	 Unie	 KBO	 nu	 op	 teruggekomen.
Daarom	 het	 nadrukkelijke	 advies	 is	 om	 de
oude	 logo's	 te	 verwijderen	 van	 alle	 digitale	 uitingen	 en	 ook	 niet	 meer	 te
gebruiken	 op	 papier.	We	 hebben	 gekeken	welke	 afdelingen	 op	 hun	website
nog	een	van	de	oude	logo's	hebben	staan.	Zij	hebben	bericht	ontvangen	met
het	 advies	 deze	 logo's	 zo	 snel	mogelijk	 te	 vedrwijderen.	 	Dat	 voorkomt	 een
mogelijke	claim	en	een	heleboel	gedoe.	
Inmiddels	 hebben	 85	 afdelingen	 gebruik	 gemaakt	 van	 het	 aanbod	 om	 een
nieuw	 afdelingslogo	 te	 laten	maken.	 Dit	 aanbod	 geldt	 uiteraard	 nog	 steeds.
Een	nieuw	logo	is	snel	gemaakt	en	voor	de	afdelingen	zijn	daar	geen	kosten
aan	verbonden.	Interesse?	Stuur	een	bericht.	en	dan	is	het	snel	geregeld.

Medio	 oktober	 gaat	 onze
directeur	 Hans	 Hollanders	 met
pensioen.	 Dat	 betekent	 dat	 de
Algemene	 Vergadering	 van	 14
juni	 jl.	 zijn	 laatste	 AV	 was.
Reden	 voor	 voorzitter	 Marcel
Ballas	 om	Hans	 in	 het	 zonnetje
te	 zetten	 en	 terug	 te	 blikken	 op
zijn	 mooie	 KBO-carrière.	 Dat
deed	 hij	 aan	 de	 hand	 van	 een
uitgebreide	 fotopresentatie.	 Die
werd	 na	 afloop	 samengevat	 op
een	 kleurrijke	 banner	 die	 Hans
kreeg	 aangeboden.Ook	 de
opvolger	 van	 Hans,	 Simone
Gerono	werd	 voorgesteld.	 Zij	 is
nu	nog	adviseur	sport,	bewegen
en	gezondheid	bij	het	Huis	voor
de	Sport	Limburg.	Simone	treedt

per	1	september	in	dienst.	Hans	is	vanaf	dat	moment	directeur	af,	maar	blijft
langszij	 tot	15	oktober	om	Simone	her	en	der	 te	 introduceren	en	waar	nodig
wegwijs	 te	 maken.	 Op	 onderstaande	 foto	 v.l.n.r.	 Simone	 Gerono,	 Marcel
Ballas,	Hans	en	Hanny	Hollanders,	foto's	Pim	Ermers.

Minister	Kuipers	van	VWS	wil	de	mondzorg
(boven	 18	 jaar)	 niet	 opnemen	 in	 de
basisverzekering.	 Ook	 voelt	 hij	 er	 niets
voor	om	het	eigen	risico	af	 te	schaffen,	zo
zei	 hij	 in	 een	 debat	 over	 het
zorgverzekeringsstelsel.	 Senioren	 Netwerk
Nederland	 heeft	 bepleit	 dat	 mondzorg	 en
vitamine	 D3	 terug	 moeten	 in	 het
basispakket.	 Daarnaast	 wil	 SNN	 tijdig
duidelijkheid	 over	 ongecontracteerde	 zorg	 en	 een	 oplossing	 voor	 het
geneesmiddelentekort.
Lees	hier	de	volledige	brief	aan	de	Tweede	Kamercommissie.	

Senioren	 Netwerk	 Nederland	 begint	 langzaam	 maar	 zeker	 een	 plek	 te
veroveren	 in	 Den	 Haag.	 Zo	 is	 er	 onlangs	 een	 overleg	 geweest	 met
vertegenwoordigers	van	het	ministerie	 van	VWS.	Daaruit	 is	gebleken	dat	dit
ministerie	het	SNN	beslist	serieus	neemt.	Er	is	waardering	voor	onze	inbreng
en	ook	voor	het	contact	dat	wij	hebben	met	onze	grote	achterban.	Binnenkort
volgt	er	een	gesprek	over	het	beleid	rondom	Wonen,	Zorg	en	Welzijn.	Daartoe
wordt	 nu	 een	 notitie	 voorbereid.	 Medio	 juli	 is	 er	 weer	 een	 gesprek	 met
vertegenwoordigers	 van	 het	maatschappelijk	middenveld,	 ook	 daar	 zal	 SNN
aanwezig	 zijn.	Dan	 komt	 o.a.	 het	 voortgangsverslag	 van	 de	minister	 aan	 de
Kamer	over	het	Woon/Zorg-beleid	aan	bod.	Wordt	vervolgd!

Op	 9	 juni	 kwam	 Limburg	 als
eerste	 provincie	 voor	 de	 dag
met	 een	 coalitieakkoord	 en	 een
nieuw	college	van	Gedeputeerde
Staten.	 Het	 coalitieakkoord	 is
veelbelovend	 en	 daagt	 de
Maatschappelijk	Organisaties	uit
samen	 met	 gemeenten	 aan	 de
slag	 te	 gaan	 met	 de	 Sociale
Agenda.

Verantwoordelijk	 gedeputeerde	 is	Marc	 van	Caldenberg,	 geboren	 in	 Heerlen
en	opgegroeid	in	Landgraaf	waar	hij	naar	het	VWO	ging.	Marc	werd	opgevoed
in	 een	 warm	 gezin,	 waar	 echter	 ook	 het	 nodige	 speelde	 op	 het	 gebied	 van
zorg.	Hij	zag	dat	dat	bij	meer	gezinnen	speelde	en	voor	die	mensen	wilde	hij
iets	doen.	Daarom	sloot	hij	ziich	in	2005	als	18-jarige	aan	bij	de	SP.	Sinds	2010
is	 Marc	 lid	 van	 de	 gemeenteraad	 in	 Landgraaf	 en	 sinds	 april	 2014
fractievoorzitter	voor	de	SP.	 In	2018	werd	hij	 tevens	provinciaal	Statenlid	en
van	maart	2019	tot	maart	2023	was	hij	 fractievoorzitter	 in	Provinciale	Staten.
In	die	periode	was	hij	tevens	voorzitter	van	de	provinciale	Controlecommissie
en	woordvoerder	voor	de	portefeuilles	Bestuur,	Wonen	en	Arbeidsmigratie.	

De	 reacties	 die	 we	 totnutoe
ontvangen	op	Ons	Magazine	Limburg
zijn	 overwegend	 positief.	 Waar	 wel
de	nodige	discussie	over	is	dat	is	de
voorpagina.	 Dat	 horen	 we	 vanuit	 de
afdelingen,	 maar	 ook	 binnen	 de
makers	 van	 het	 blad	 wordt	 die
discussie	 gevoerd.	 Wat	 vinden	 we
van	 het	 papier,	 is	 het	witte	 vlak	 niet
wat	 te	 groot,	 wat	 vinden	 we	 van	 de
kleurstellingen?	 Dat	 zijn	 de	 vragen
waar	 de	 discussie	 zich	 op	 toespitst.
We	 willen	 graag	 de	 mening	 van	 de
lezers	 van	 de	 nieuwsbrief	 hierover
weten.	 Reacties	 zijn	 van	 harte
welkom!

Nieuwsbrief	KBO	Limburg	juli	2023

In	 deze	 nieuwsbrief	 stellen	 we	 graag	 onze	 nieuwe	 consulent	 Chantal	 Saes
voor!	Daarnaast	o.a.	aandacht	voor	de	oude	(Unie)	KBO-logo's	die	niet	meer
gebruikt	mogen	worden,	een	korte	terugblik	op	de	Algemene	Vergadering,	de
actie	 fietshelm	die	wel	heel	snel	afgelopen	was,	nieuws	vanuit	het	Senioren
Netwerk	Nederland	en	wederom	een	cursus	voor	nieuwe	Ouderenadviseurs,	
Iets	te	melden	dat	ook	voor	andere	afdelingen	interessant	is?
Andere	opmerkingen	of	suggesties?		Stuur	een	bericht.

Chantal	Saes	is	onze	nieuwe	consulent

Actie	Fietshelm	(te)	snel	afgelopen...

Oude	KBO-logo's	in	de	ban

Laatste	Algemene	Vergadering	voor	Hans!

Nieuws	van	Senioren	Netwerk	Nederland

Marc	van	Caldenberg	nieuwe	gedeputeerde

Theaterstuk	Sterrelicht	goed	ontvangen
In	 het	 weekend	 van	 24	 en	 25	 juni	 werd	 in	 het	 theater	 in	 Heerlen	 de
theaterproductie	Sterrelicht	gepresenteerd.	KBO	Heerlen	Stad	 is	 een	van	de
initiatiefnemers	 van	 deze	 productie.	 Met	 voorzitter	 Jo	 Piefer	 als
productieleider	 en	 de	 leden	 van	 de	 Senioren	 toneelclub	 van	 de	 afdeling,
aangevuld	 met	 twee	 jeugdige	 acteurs,	 als	 uitvoerenden.	 Voor	 de
toneelvoorstelling	 vertelde	 Math	 Gulpers,	 voorzitter	 Alzheimer	 Parkstad	 en
Netwerk	Palliatieve	Zorg,	over	eenzaamheid	en	dementie.	Het	theaterstuk	wil
eenzaamheid	 en	 dementie	 bespreekbaar	 maken	 onder	 senioren.	 Daarom	 is
het	 de	 bedoeling	 deze	 productie	 in	 alle	 regio’s	 aan	 te	 bieden	 voor	 KBO-
afdelingen.	 Het	 stuk	 werd	 ook	 in	 verkorte	 vorm	 gepresenteerd	 tijdens	 de
Algemene	Vergadering	op	14	juni	en	daar	enthousiast	ontvangen.
Op	16	september	is	er	om	15.00	uur	een	voorstelling	voor	14	KBO-afdelingen
in	de	Schouwburg	in	Venray.	Wordt	vervolgd!

In	oktober	weer	cursus	Ouderenadvisering
Op	dit	moment	zijn	er	zo’n	120	ouderenadviseurs	actief	binnen	onze	KBO.
Ze	 zijn	 inzetbaar	 vanuit	 de	 KBO-afdelingen	 en	 werken	 nauw	 samen	met	 de
afdelingsbesturen.	Inmiddels	zijn	er	weer	een	aantal	mensen	die	graag	aan	de
opleiding	Ouderenadvisering	willen	beginnen.	Daarom	gaat	er	op	13	oktober
weer	een	nieuwe	cursus	van	start.	Voor	dit	jaar	staat	de	opleiding	gepland	op
6	 aaneengesloten	 vrijdagen:	 13	 oktober,	 27	 oktober,	 3	 november,	 10
november,	17	november	en	8	december,	dan	is	de	afsluiting	met	de	uitreiking
van	de	certificaten.	Er	is	nog	voldoende	plaats	en	daarom	vragen	we	jullie	ons
te	helpen	bij	de	werving	van	nieuwe	Ouderenadviseurs.	
Kijk	 eens	goed	binnen	de	afdeling,	maar	ook	daarbuiten,	of	 er	mensen	 zijn,
waarvan	 je	denkt	 ‘dat	 zou	een	goede	ouderenadviseur	 zijn!’	 Zij	 kunnen	zich
aanmelden	via	info@kbolimburg.nl	of		telefonisch	0475-381740.
Binnenkort	ontvangen	de	afdelingen	nog	een	uitgebreide	mail	over	de	nieuwe
cursus	ouderenadvisering	mer	daarbij	ook	een	functieprofiel.

Geslaagde	introductiebijeenkomsten
Op	 23	 juni	 (Heerlen)	 en	 6	 juli	 (Baexem)	 waren	 er	 weer
introductiebijeenkomsten	 voor	 nieuwe	 en	 aspirant	 bestuursleden	 van	 de
KBO-afdelingen.	 Deze	 bijeenkomsten	 zijn	 bedoeld	 om	 nieuwe	 bestuurders
wegwijs	te	maken.	Dat	gebeurt	natuurlijk	op	de	eerste	plaats	binnen	de	eigen
afdeling,	maar	ook	KBO	Limburg	hecht	er	waarde	aan	nieuwe	vrijwilligers	te
informeren	en	te	leren	kennen.	De	bijeenkomsten	zijn	goed	bezocht	en	vooral
positief	 ontvangen.	We	 hebben	 informatie	 gegeven	 over	 KBO	 Limburg	 over
onze	 activiteiten,	 onze	 organisatie	 en	 het	 financiële	 plaatje.	We	 willen	 onze
vrijwilligers	 met	 deze	 informatie	 graag	 een	 goede	 start	 geven	 bij	 het
waardevolle	werk	dat	zij	doen.	We	staan	 immers	samen	voor	hetzelfde	doel:
senioren	 in	 hun	 kracht	 zetten,	 samen	 gelukkig	 ouder	 worden	 en	 samen
optrekken.	 De	 informatie	 werd	 gegeven	 door	 consulent	Marjo	 Daniëls,	 oud-
consulent	 en	 nu	 vrijwilliger	 Elly	Gubbels	 en	 op	 6	 juli	was	 ook	 onze	 nieuwe
consulent	Chantal	Saes,	aanwezig.	Er	waren	ook	positief-kritische	vragen.	Die
maakten	de	bijeenkomsten	 interactief	en	zorgden	er	ook	voor	dat	we	samen
alert	blijven	op	zaken	die	voor	de	senioren	in	Limburg	belangrijk	zijn.

Wat	vinden	jullie	van	de	voorpagina	van	Ons?

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@kbolimburg.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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